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Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren
Dato: 1. juni 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 612
Ministeren bedes oplyse, hvor høje gebyrer regeringen forestiller sig, der skal 
lægges på tolkebistand i sundhedsvæsenet, når der efter genopretningspakken 
skal skæres i tolkebistanden. Ministeren bedes endvidere oplyse, om man 
planlægger, at gå længere med opkrævning af gebyr end den ændring, der blev 
vedtaget i 2004 (L 74), der indebærer, at der med virkning fra 1. juni 2011 skal 
opkræves gebyr for tolkebistand fra personer, som har boet i landet i mere end 7 
år.

Spørgsmål 613
Ministeren bedes oplyse, hvor store udgifter regionerne i dag har til til 
tolkebistand.

Spørgsmålene er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S)
Svarene bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Andersen@ft.dk
og til udvalg@ft.dk

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand.
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